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Regionfullmäktige 

Interpellation 
till ordförande för nämnden för trafik, infrastruktur och miljö Tommie Ekered (M)  

Hur ska de 35 miljonerna för utveckling av kollektivtrafiken användas? 

I budget för 2023 finns det 35 miljoner avsatta för utveckling av kollektivtrafiken utifrån 
Trafikförsörjningsprogrammet. I budgeten kan man inte riktigt se hur dessa 35 miljoner 
ska användas. Vid budgetfullmäktige ställdes frågor till den blivande TIM-ordföranden 
kring dessa miljoner, men inga svar kunde ges.  

Samtidigt går TIM-nämnden med ett underskott på 130 miljoner 2022. I mina ögon finns 
det en risk att dessa resurser går till att täcka underskottet i kollektivtrafiken i stället för 
utveckling. 

Därför vill jag ställa följande frågor till ordförande för nämnden för trafik, infrastruktur och 
miljö, Tommie Ekered (M): 

- Hur ska de 35 miljonerna för utveckling av kollektivtrafiken användas? 

Joseph Tornell  
Kristdemokraterna 


